

Foshan HK Building Material CO.,LTD

Add:lecong town,shunde district,

foshan city,guangdong province China

Contact:Coco Qiu Whatsatpp&Wechat:+86-15918090620

Email:cocoqiu1987@126.com



Classic space

自然和谐·遂成经典



华丽又优雅的造型，充满高贵内敛的文化气息，优良的做工与选材，使整件家具舒适又富有浪漫色彩。
Splendid and elegant shaping, noble and reserved cultural flavor, together with excellent craftsmanship and materials, makes the entire furniture comfortable and romantic.

01/02



Lighten life
with wisdom

用智慧点亮生活



新潮大胆地追逐个性化色彩，不拘雅俗地感受时尚潮流，大都市的空间总是用家具与陈设来引领潮流，令人眼睛为之一亮。
To pursue individual colors courageously, to feel the fashion trend without constrain, the space in big cities always uses furniture and ornaments to lead the trend, lighting up our eyes.

03/04



Live in taste

生活在品位之中



领先的科技与精湛的艺术共冶，创造出超越想像的美，是对生活的倾情演绎。
Leading-edge technology integrates with exquisite arts, creating unimaginable beauty, which is the passionate expression of life.

05/06



My music, my life

我有我音乐，我有我生活



欧式风味的浪漫，同样雅致动人，给富裕的人们以生活新的内涵。
The European romance is also graceful and moving, giving new sense of life to rich people.

07/08



Enjoy life in
each day

享受生活每一天



拥一份慵懒的心情，梦想于精美典雅的浪漫居庭，或躺，或依，在宁静祥和的午后，或聊，或笑，悠悠然享一份北尚尊贵与优雅。

To have a feeling of laziness, to have dream in the elegant and romantic house, to lie down or to sit up, to have a talk or to laugh in the calm and peaceful afternoon, to leisurely enjoy the ultimate nobleness and grace.

09/10



Enjoy inspired beauty
wholeheartedly

畅享灵动之美



追求时尚之感的现代设计师们致力于寻找现代都市中人们的激情，那是一种宁静生活外表掩盖下的烈焰。
Modern designers who pursue fashionable feeling are dedicated to seek the enthusiasm of people in modern cities. That is a kind of intense flame covered by the quiet life.



Enjoyment,
condensed
music in
city.

享受，都市凝固的乐章



返璞归真的单色，具有极大的包容力，亦能澄明，仿佛天地清静一般。
The single color of returning to purity and simplicity is enormously embracing, and is also clear and transparent, like that between the earth and the sky.

13/14



**Guard for the
sweetness at home**

守候家的温馨



不散漫、不激动；不内敛、不张扬——一切的把握体现在一个“度”字上，显得顺其自然、妙趣横生。
Not scattered, not passionate; not restrained, not exaggerating—all is based on the "degree", which is all natural, full of humor and wit.



New music, new life

新音乐.新生活



岁月不经意间留下的痕迹，即使是只是斑驳的纹路，沉默的色彩，也都是对我们最好的馈赠，沉甸甸地放在手上和心中。

Month and year thoughtlessly leaves tracks, even blocky patterns, silent colors, are the best gifts for us, and are so heavy in our hands and minds.

17/18



Return life to living

把生活还给生活



在欧洲生活是一种艺术，一种享受，紧持一份全然富贵的闲适的生存之道。
Living in Europe is kind of art, kind of enjoyment. The lifestyle of the rich and noble is leisurely and comfortable.

19/20



**My space.
My decision**

我的空间,我決定



简约的风格和干净的线条为你的选择提供了无限的可能性，也便于你与其他家具和谐搭配，精湛的细节设计让你在日后的使用中各感舒适。

Simple style and clean lines offer you with unlimited possibility of choices, and also let you match other furniture easily. Finely-detailed designs will bring you endless comforts in future use.



I have my
direction

我有我方向



简约主义就是把设计简化到它的本质，强调它的内在的魅力，在这种充满冷调的现代与未来交织的情境中，会由简单而产生出理性、秩序和专业感。

The doctrine of simplicity is to simplify the design to the essence and emphasize its inside fascination. In this cold-tone environment interweaving the modern and the future, simplicity will produce rationality, order and professional sense.



I create,
I enjoy

我创造、我享受



时尚的潮流变得很快，东方种的又一次当道，东方布艺与西方工业共同制造着不同的浪漫气息，令人拍手称奇。

Fashion trend changes so quickly, Oriental charm again takes the lead. Eastern cloth art, together with Western industry makes different romantic atmosphere, really wonderful.



Taste decides quality of life

品味决定生活质量



27/28

让时尚先锋的人们不甘于仅仅留在对闲散和随意的追求，对奢侈和华丽的承受力成为更高的考量标准。
Let the most updated people be unwilling to stay at the casual and random pursuits, let the ability to bear luxury and splendiddness reach a higher level.

Allow feeling become enjoyment

让感受成为享受



外观简练，色彩冷静，现代感十足，伸手触摸则会感受到天然材质特有的温和润泽，可谓极具个性而又不失亲和力。
It is of simplified outlooks, cool and peaceful colors, rich sense of modernism, yet a touch on it will feel the unique warmth and smoothness of natural materials, most individual and not lacking affinity.



Surpass traditional beauty

穿越传统的美丽



浪漫与理性交织，兼容并蓄，脱俗出众，注生品味的原创，流露出尊贵悠闲的风范。
The interweaving of romance and rationality is embracing and outstanding. It stresses original taste and demonstrate the leisurely style of nobility.



Surpass traditional beauty

穿越传统的美丽



浪漫与理性交织，兼容并蓄，脱俗出众，注生品味的原创，流露出尊贵悠闲的风范。
The interweaving of romance and rationality is embracing and outstanding. It stresses original taste and demonstrate the leisurely style of nobility.

The choice you make...



150 two tier base pull out fits a 150mm unit



300 three tier base pull out fits a 300mm unit can be used with hinged or pull out door



wire drawer organisers with drawer fronts available for either 500mm or 600mm units



Internal wire drawers available for either 500mm or 600mm units

make better

Ultimate 360° carousel provides optimum corner storage and accessibility. Fits a standard 900x900mm L-shaped corner base unit



Step 1 - open door ultimate 360° carousel



Step 2 - Revolve carousel ultimate 360° carousel



Step 3 - Pull out section ultimate 360° carousel



6 tier full height larder pull out (Available for 300mm & 500mm larder unit)



Pull out bin(30ltr) 20ltr + 10ltr Available for minimum 300mm unit



Pull out bin(40ltr) 20ltr + 2x10ltr Available for minimum 400mm unit



Rattan storage baskets Complete with runners. Ideal for fruit and veg storage. available for 400mm, 500mm, 600mm units.



Pull out bin(68ltr) 34ltr + 2x17ltr (can be used with pull out or hinged door. Available for minimum 600mm unit)



Step 1 - pull out - Blind corner optimiser A practical solution to maximise storage space in a corner unit (to fit 900mm blind corner base unit)



Step 2 - Second section emerges - pull to right Available in left and right hand option



Life that is appealing

动人心的生活



浓郁的色彩，融入细腻的工艺，混合出华丽浪漫的风格，体验绝对的优雅与品位。
Dense colors blend in detailed arts, creating brilliant and romantic styles, experience absolute elegance and taste.



But all are
leisurely,
and elegant
as nature

生活如此从容



简练是一种心情
这个居室的设计朴实无华，没有哗众取宠的轻浮，没有无度华丽的奢靡，有的只是简洁明快的线条与和谐的色彩，以及气氛的烘托和对细节的一点一点的推敲。设计师对生活的体验和对设计的领悟，迁就了都市休闲生活的梦想地。生活之精彩，尽在空间情感演绎中。

Simplicity is kind of mood
This house has a plain design, without flubdub or extravagance, but with simple and bright lines and harmonious colors, as well as atmospheric embellishment and some details. Designer's experience on life understanding of design, gets compromised on this leisurely dreamland of the city. The brilliance of life is all in this space affection expression.







































CCTV-4
央视论坛
AM838HILIP 高峰 周一至周五 22:30
北京 周日 2:30 8:30





